
华泰财险附加附加被保险人条款（临床研究人员、临床研究组织或现场和科学顾问委员会） 

 

对于因本保险合同承保的人体临床试验所引起的索赔，以下主体亦属于本保险合同的被保险

人： 

•       参与被保险人开展的临床试验的临床研究人员、临床研究现场及/或与被保险人签订

书面合同、履行一项或多项被保险人作为人体临床试验主办方的职责或义务的临床研究组织。 

•       任何科学顾问委员会，但仅针对其与记名被保险人均应承担责任的那部分损害赔偿。 

本保险不适用于下述情形： 

根据与被保险人签订的合同或协议，对人体临床试验进行管理、评审、监督、指导、操作、

问诊或者为人体临床试验或就人体临床试验相关方面提供服务的医师、住院医师、实习医师

或其他人员、机构，在其提供专业服务或意见的过程中发生任何医疗事故、错误或不作为。 

本保险合同其他条款和条件保持不变。 

 

K88 Blanket Additional Insured (Clinical Investigators, Clinical Research Organizations, Sites, 

and Scientific Advisory Boards) Endorsement 

 

The following are also insured but only in respect to claims arising out of the insured’s human clinical 

trials covered by this Policy: 

• Any Clinical Investigator and/or Site Organization involved in the conduct of the insured’s 

clinical trial and/or Clinical Research Organization with whom the insured contracts in writing to 

perform one or more of the insured’s duties or obligations as the sponsor of a human clinical trial. 

• Any Scientific Advisory Board but solely as respects to their liability for damages for 

which you are also liable. 

This insurance does not apply to: 

Any malpractice, error, or act of omission committed in the rendering of professional services or 

advice by any medical doctor, resident, intern or other person or organization under contract or 

agreement with the insured to administer, review, oversee, direct, conduct, consult on, or 

perform services for or in connection with the human clinical trial. 

All other terms and conditions of this Policy remain unchanged. 

 


